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Särskilt yttrande 
 

TN 2024-2795                                                                                                             

Remiss angående Motion Magnus Olsson (SD) och Anders Pripp (SD) om att 

redovisa kostnaderna och nyttan med Monsterbussarna. 
 

Vi Sverigedemokrater tycker att förvaltningen och styret redovisat kostnaderna på ett någorlunda 

seriöst och tillfredställande sätt. 

Vi delar däremot inte styrets ensidiga analys gällande framtida fördelar för 24 meters bussen 

gentemot 18 meters bussen. Vi saknar en redogörelse för hur stora kostnaderna är för 

ombyggnaden och anpassningen till 24 meters bussen och vad skattebetalarna egentligen fått 

betala för detta ideologiska prestigeprojekt. 

                                                                                                                                                             

Vi tycker styret och förvaltningen borde ställa sig frågan: 

 *Vad blir effekterna för staden när man ensidigt försvårar för bilburna skattebetalare och mer 

eller mindre tvingar dessa till närliggande kommuner eller andra väljer bort Malmö av denna 

anledning? 

Vi har naturligtvis förståelse för att det är väldigt svårt att redovisa kostnaderna för alla de 

näringsidkare som gjort stora förluster under ombyggnationen för MEX bussarna och att  detta 

vore högst pinsamt för ansvariga politiker.  
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